
Zpráva o činnosti starosty červenec 2023 

• 13.7. Městská policie, ředitel Halda: Setkání s panem ředitelem na téma problémů na Masarykově 

náměstí (skupinky prodávající drogy a často obtěžující kolemjdoucí). Dále jsme řešili problematiku 

bezdomovců před školou Bratranců Veverkových a nakonec spolupráci v rámci pořádání dětského 

dne našeho obvodu.  

• 13.7. Městská policie p. Kvaš: S panem Kvašem jsme hovořili o rozdělení parkovacích zón ve městě, 

kamerovém systému a systému parkovacích „puků“. Setkání bylo spíše informativní a mluvili jsme 

o lokalitách, kde jsou z mého pohledu nějaké problémy, například přechod parkovacích zón v ulici 

Arnošta z Pardubic.  

• 14.7. Setkání se zástupci společnosti BOLT: Bolt je jedna ze dvou společností, které u nás provozují 

sdílené koloběžky. Zástupce společnosti zajímal náš pohled na fungování koloběžek ještě před 

velkým jednáním, které se chystá na městě. Za MO I sice oceňuje, že společnost Bolt je tou méně 

problematickou firmou s koloběžkami a snaží se problémy řešit, stále je však spousta aspektů, na 

kterých je třeba pracovat.     

• 14.7. JHZS Pardubice I: Setkání s velitelem p. Chmelíkem nad tématem spolupráce hasičů a obvodu 

při přípravě dětského dne obvodu. 

• 17.7. Vyhodnocení provozu parkletů v Pernštýnské ulici: Jednání se zúčastnili zástupci města, 

obvodu, městské policie, restauratéři, provozovatelé zahrádek a místní rezidenti. Účelem jednání 

bylo získat zpětnou vazbu na fungování parkletů a případně odstranit vzniklé problémy. Jako 

největší problém vnímali všichni zúčastnění změnu dopravního značení, které povoluje zásobování 

pouze v brzkých ranních a pozdních večerních hodinách, a ani rezidenti si zde nemůžou přistavit vůz 

k naložení a vyložení věcí. Při jednání tedy bylo domluveno, že OD změní dopravní značení, aby bylo 

možné zásobovat po celý den a policie přislíbila, že se na toto zaměří tak, aby nedocházelo ke 

zneužívání a dlouhodobému parkování vozidel v ulici. Dále se řešila například problematika 

zamykání kol k parkletům, nové osazení květináčů či nevzhledné zakrývání nábytku jedné ze 

zahrádek. 

• 17.7. SKP Centrum: Setkání se zástupci SKP centra na téma problematiky bezdomovců na území 

MO I. SKP centrum s lidmi bez domova dlouhodobě spolupracuje a snaží se jim pomáhat.  Ze strany 

centra přišla i nabídka k zaměstnání jejich klientů našim obvodem. Z další diskuze však vyplynulo, 

že zaměstnávání těchto lidí je velmi komplikované, jelikož nemají pracovní návyky a drtivá většina 

z nich o žádné zaměstnáni nestojí, tudíž často ani do zaměstnání nepřijdou, v lepším případě pak 

dochází jen několik málo dní a centrum se za ně nemůže v tomto směru zaručit.   

• 20.7. Nanukárna: Setkání s majitelkou firmy Zmrzka Belleza ohledně připravovaného dětského dne 

a účasti jejich pojízdné prodejny zmrzliny na této akci.  

• 21.7. Koordinační jednání ke sdíleným koloběžkám: Jednání zástupců města a starostů ohledně 

navazujícího jednání ke sdíleným koloběžkám se zástupci firem Bolt a Lime. Na jednání byly 

vydefinovány požadavky, které budeme vůči společnostem uplatňovat.  

• 21.7. Jednání ke sdíleným koloběžkám: Na jednání jsme jasně definovali problémy a pravidla 

provozu koloběžek a se zástupci Bolt a Lime jsme se dohodli, že do 30. 7. dojde k odstranění všech 

virtuálních odkladišť koloběžek a v případě koloběžek odhozených mimo oficiální stání, musí 

společnosti zajistit jejich odklizení do 2 hodin od zjištění problému. Dojde také ke snížení rychlosti 

o 5 km/h z důvodů bezpečnosti chodců. Pokud bude spolupráce fungovat, vytipuje MO I další 

lokality k umístění koloběžek.  

• 21.7. Jednání Matiční jezero: Jednání s paní náměstkyní Klčovou a zástupci OŽP na téma údržby 

vodní hladiny Matičního jezera. Hladina zarůstá stulíkem a je třeba tento problém řešit. Narážíme 

však na problém, že v nejbližším okolí se nepodařilo najít společnost, která by se tímto zaobírala a 

obvod ani město potřebnou techniku nemají. Bude řešeno dále. 



• 24.7. Bytový dům Nová Veselka: Setkání s vedoucí OMI, paní Skladanovou, nad vyjádřeními 

jednotlivých odborů města k projektové dokumentaci bytového domu. 

• 24.7. Stůl na míru: Setkání a představení připravované akce Stůl na míru, která by se měla konat 

31.8.2023 na třídě Míru. 

• 24.7. Pracovní schůzka k adventním trhům: Schůzka se zástupci odboru kultury a pořadatelskou 

firmou Máša Agency, která bude v letošním roce pořádat v Pardubicích adventní trhy. Na schůzce 

se řešilo zapojení obvodu do konání trhů a představy pořadatelské firmy o možném rozšíření za 

hranice Pernštýnského náměstí. Na schůzce byla prezentována představa umístnění velkého 

ruského kola na třídu Míru, které jsme však za obvod rezolutně odmítli a nabídli pořadateli pomoc 

při hledání vhodnější lokality.  

• 25.7. paní Morská, keře v ulici Na Třísle: S paní Morskou jsem se setkal přibližně na začátku léta a 

řešili jsme spolu keře zlatého deště v ulici Na Třísle. Domluva byla taková, že MO I tyto keře na konci 

vegetačního období zkrátí na půlku a bude nadále udržovat v nižší výšce, protože příliš vysoké keře 

zastiňovaly příchod k bytovému domu a lidé toto místo začali využívat jako veřejné toalety. Paní 

Morská se však v průběhu léta rozhodla, že vezme všechno do svých rukou, a keře nechala bez 

vědomí obvodu uřezat u země. Po zjištění škody, podal obvod oznámení na neznámého pachatele 

na PČR, které se podařilo vypátrat, že likvidaci keřů zadala právě paní Morská. Paní Morská se tedy 

přišla za své jednání omluvit.  

• 25.7. Městská policie, Doppie Caffe: Byl jsem kontaktován majitelem pojízdné kavárny Doppie caffe 

a požádán o pomoc. Zaměstnanci, kteří prodávají kávu na Masarykově náměstí, jsou dlouhodobě 

obtěžováni skupinkou mladíků, kteří zde denně vysedávají. Kromě verbálního napadání dochází i k 

drobným krádežím například kelímků. Jelikož se zaměstnanci kavárny začínají bát a odmítají zde 

pracovat, rozhodl jsem se svolat společné jednání i s městskou policii. Policie o skupince ví a 

přislíbila v lokalitě častější hlídkovou činnost. Provozovatel byl poučen, že v případě jakýchkoliv 

problémů má volat městskou policii. S provozovatelem jsme se navíc domluvili na posunutí jeho 

záboru na druhou stranu náměstí, kde skupinka neposedává.    

• 26.7. p. Hudec: Pan Hudec je předseda SVJ jednoho z domů dotčených aktuálně probíhající IV. 

etapou rekonstrukce sídliště Dašická. Jemu a některým sousedům se projekt nelíbí a žádají o 

nebudování 4 parkovacích míst, která jsou nad rámec současného parkoviště. Po krátké debatě 

jsme však došli k tomu, že některá dnes v lokalitě využívaná stání jsou nelegální a jiný způsob 

rozšíření se nenabízí. Navíc je dle mapových snímků vidět, že rozporovaná místa jsou i dnes 

používaná k nelegálnímu parkování a pravděpodobně by to tak bylo i po případné rekonstrukci. 

Proto jsme se nakonec domluvili, že etapa proběhne dle projektové dokumentace.  

 


